
Občinska konferenca SZDL

Popravki meja
KS

V zadnjem obdobju je bilo več letnih kon-
ferenc krajevnih organizacij SZDL. obenem
pa tudi več obiskov članov občinske konferen-
ce v posameznih krajevnih organizacijah. kjer
so bili seznanjeni z delom ter problematiko.

Na izvršnem odboru predsedstva občinske
konference je tekla beseda o stanovanjskih
vprašanjih, nasilnih vselitvah in izselitvah ter
barakarskih naseljih. Obenem so obravnavali
tudi določila družbenega dogovora, ki bo ure-
jal ta vprašanja.

Člani predsedstva občinske konference
SZDL so razpravljali o problematiki štipendi-
ranja. Zavzeli so se za spremembo tistih do-
ločil družbenega dogovora, ki so za prakso
postala neustrezna. Sklenili so, da mora v pri-
hodnje strokovna služba občine sprotno se-
znanjati družbenopolitične organizacije o tej
problematiki ter da je treba zagotoviti eviden-
co vseh štipendistov v občini. ki bo pripomog-
la k pravilnemu vodenju politike vzgoje mla-
dih kadrov za gospodarstvo in družbene de-
javnosti.

Na skupni seji predsedstva občinske kon-
ference SZDL in občinskega komiteja ZK je
tekla beseda o smernicah družbenega plana
občine, o predlogu plana skupne porabe ter
porabi viška posojila za ceste.

Na dvodnevnem posvetu predsednikov in
sekretarjev občinskih konferenc SZDL mesta
Ljubljana je tekel dogovor o aktualnih vpra-
šanjih delovanja SZDL, usmeritvi po posamez-
nih področjih ter o formiranju uličnih, hišnih
in vaških odborov v posameznih krajevnih
skupnostih.

Sestalo se je tudi več odborov. Koordina-
cijski odbor za kadre je omenil poročilo o iz-
vajanju kadrovske politike ter štipendiranju,
koordinacijski odbor za stabilizacijo in varče-
vanje je obravnaval poročilo o delu v pretek-

lem letu ter podal oceno decembrskih obiskov
v delovnih organizacijah, obenem pa določil
vsebino dela za letošnje leto. Koordinacijski
odbor za odlikovanja pa je obravnaval prispe-
le predloge za podelitev srebrnih priznanj OF,
ki jih bodo prejele tri organizacije in dva-
najst posameznikov.

Opravljen je bil tudi razgovor na ZTKO,
kjer je tekla beseda o problematiki organizi-
ranja " športnih društev, vprašanju športnih
objektov ter nasploh o delu ZTKO.

V okviru SZDL potekajo razgovori o novih
razmejitvah meja krajevnih skupnosti. Tako
je krajevna skupnost »Milan Majcen« izrazila
željo po povečanju do Gasilske ulice. S tem
se krajevna skupnost »Hinko Smrekar« stri-
nja, obenem pa predlagajo razdelitev zaradi
prevelikega obsega, saj v njej prebiva nad 8
tisoč občanov. Tudi krajevna skupnost Zgor-
nja Šiška z 9 tisoč občani predlaga razdelitev.
V pripravi so ustrezne študije ter bodo predlo-
gi kmalu znani, nakar se bodo o tem dogovo-
rili krajani omenjenih krajevnih skupnosti.
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